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Aan het college van burgemeester en wethouders van Helmond, 
 
Geacht College, 
 
Op woensdag 21 augustus 2013 verscheen een rapportage van de Inspectie van Onderwijs inzake de VVE. 
Landelijk gezien zijn er nog vele tekortkomingen geconstateerd. Ook de gemeente Helmond scoort op vele 
onderdelen onder de maat blijkens die rapportage, terwijl ze toch jaarlijks een kleine 2.8 miljoen euro uittrekt 
voor de VVE. 
Aangezien VVE een belangrijke bijdrage kan bieden aan een succesvolle schoolcarrière en daaraan volgend 
mee kan helpen aan het voorkomen van problemen op latere leeftijd, zoals schooluitval, het onderwijs 
verlaten zonder startkwalificatie dient er met kracht gewerkt worden aan het succesvol ervan. Zeker ook 
gezien in het licht van de komende transitie van de jeugdzorg en opmerkingen welke onze fractie uit het veld 
mocht vernemen is een goede inrichting en uitvoering van VVE zeer gewenst. 
Dit brengt de fractie SDOH-D66-HB dan ook op de volgende vragen. 
 

1. Deelt het College onze visie dat VVE in grote mate kan bijdragen aan het terugdringen van mindere 
leerresultaten en schooluitval op latere leeftijd ? 

2. Hoe omschrijft het College de vorderingen of de niet vorderingen op de VVE in onze stad naar 
aanleiding van de rapportage uit 2010 en de rapportage van augustus 2013 en welke verklaring 
heeft ze hiervoor ? 

3. Welke stappen wil het College nu concreet voorstellen om te bewerkstelligen dat er bij een volgende 
rapportage wel over de hele lijn voldoende gescoord zal worden en welke partijen zal ze daar actief 
bij gaan betrekken ? 

 
 
fractie SDOH-D66-HB 
namens deze Maarten Janssen, fractiesecretaris. 
 
 
 
Antwoord college van burgemeester en wethouders: 
Naar aanleiding van uw bovengenoemde brief, delen wij u het volgende mede. 
 
Op 22 augustus heeft u vragen gesteld naar aanleiding van het verschijnen van de VVE-rapportage van de 
Inspectie van het Onderwijs.  
 
1. Deelt het college onze mening dat VVE in grote mate kan bijdragen aan het terugdringen van 

mindere leerresultaten en schooluitval op latere leeftijd? 
 
Die mening delen wij met u.  
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2. Hoe omschrijft het college de vorderingen of de niet vorderingen op de VVE in onze stad naar 
aanleiding van de rapportage uit 2010 en de rapportage van 2013 en welke verklaring heeft ze 
hiervoor?  

 
Het rapport dat nu gepubliceerd is behoeft enige toelichting. In 2010 is de onderwijsinspectie in Helmond 
geweest. Ook in de overige steden van de G37, de 37 grootste steden van Nederland, is het 
inspectierapport in 2010/2011 gemaakt. In 2011 en 2012 zijn de overige gemeenten geïnspecteerd, waarna 
onlangs een landelijk rapport is uitgebracht. De cijfers voor Helmond uit dit  rapport dateren uit 2010 en zijn 
dus niet meer actueel.  In onze aanpak hanteren wij deze cijfers als nulmeting. Inmiddels hebben we al vele 
stappen gezet in de doorontwikkeling van VVE.  
Overigens geven de cijfers van de kleinere gemeenten een vertekening van het algemene beeld dat nu 
geschetst wordt, omdat de G37 vaak verder is in de uitrol van VVE.  
 
3. Welke stappen wil het college nu concreet voorstellen om te bewerkstelligen dat er bij een volgende 

rapportage wel over de hele lijn voldoende wordt gescoord en welke partijen zal ze daar actief bij 
gaan betrekken?  

 
De G37 hebben in 2012 bestuursafspraken met het Rijk gemaakt waarvoor ze extra middelen ontvangen, 
maar ook een flink aantal verplichtingen en aanvullende eisen met betrekking tot VVE. We werken in 
Helmond – samen met Stichting Peuterspeelzalen Spring, de kinderopvangorganisaties, het basisonderwijs 
en de jeugdgezondheidszorg 0-4 jaar – heel hard aan de wenselijke verbeterpunten uit het inspectierapport 
van 2011 en aan alle nieuwe eisen uit de bestuursafspraken. We worden daarbij ondersteund door OCGH 
Advies.  
De bestuursafspraken lopen van 2012 tot en met 2015. We verwachten dat we in 2015 met onze huidige 
aanpak al onze resultaatverplichtingen halen.  Een kort overzicht van de stappen die momenteel worden 
ondernomen (meer informatie vindt u in de bijlage):  
 
• De overdracht van (alle) kinderen  van voorschool (peuterspeelzaal en kinderopvang) naar 

vroegschool (groep 1 en 2 in het basisonderwijs) is gewaarborgd. De ontwikkeling van alle kinderen 
in Helmond wordt gevolgd vanuit de voorschool naar het basisonderwijs.  

• Alle leid(st)ers van peuterspeelzalen en kinderdagverblijven in Helmond worden in 2013 en 2014 
geschoold op een hoger taalniveau (3F, niveau van de HBO Taaltoets). 

• Op 11 peuterspeelzalen starten we momenteel met een kindvolgsysteem.  
• De Zorgboog (consultatiebureau) beoordeelt of een kind een doelgroepkind is of niet. Tevens 

monitort de Zorgboog of doelgroepkinderen daadwerkelijk VVE-voorzieningen bezoeken.  
• Er is een gezamenlijke visie op ouderbeleid ontwikkeld, deze wordt nu op locatieniveau verder 

uitgewerkt  en toegepast. 
 
Burgemeester en wethouders van Helmond 
de burgemeester    de secretaris 
mevr. P.J.M.G. Blanksma – van den Heuvel A.A.M. Marneffe RA 
 


